

## KVM switches

### TradeSwitch



#### TradeSwitch

With the KM switch TradeSwitch2, you can operate two computers over only one set of keyboard/mouse.

With the KM switch TradeSwitch4, you can operate up to four computers over only one set of keyboard/mouse.

With the KM switch TradeSwitch8, you can operate up to eight computers over only one set of keyboard/mouse.

#### VIDEO

- The TradeSwitch does not process video signals. Each monitor of the user console is directly connected to the computer and permanently displays its image.

#### SIGNALS

- Stereo audio signals
- USB 2.0 with hi-speed, all USB classes

#### DEVICE

- Accesses as hardware switch only the standard interfaces keyboard, mouse and audio
- Access to standard interfaces of the computer, with no software installation required
- Internal power pack for main power supply

#### SYSTEM UPDATE

- Flash upgrade via the device

#### OPERATION FEATURES

- With the TradeSwitch, you can operate several computers over only one set of keyboard/mouse.
- Switching between computers is done either via the buttons on the front of the TradeSwitch, via configurable key combinations on the keyboard or via a serial device.
- Ready for operation out of the box, no additional configuration required
- Permanent keyboard/mouse emulation ensures a stable system

#### TradeSwitch

Der KM-Switch TradeSwitch2 ermöglicht die Bedienung von zwei Rechnern mittels einer Tastatur und einer Maus.

Der KM-Switch TradeSwitch4 ermöglicht die Bedienung von bis zu vier Rechnern mittels einer Tastatur und einer Maus.

Der KM-Switch TradeSwitch8 ermöglicht die Bedienung von bis zu acht Rechnern mittels einer Tastatur und einer Maus.

#### VIDEO

- Videosignale laufen nicht über den TradeSwitch. Die Monitore des Arbeitsplatzes sind jeweils direkt mit den Rechnern verbunden und zeigen dauerhaft deren Bild.

#### SIGNALE

- Stereo-Audiosignale
- USB 2.0 mit Hi-Speed, alle USB-Klassen

#### GERÄT

- greift als Hardware-Umschalter nur auf die Standard-Schnittstellen Keyboard, Mouse und Audio zu
- Zugriff auf Standard-Schnittstellen des Rechners, keine Software-Installation erforderlich
- internes Netzteil zur Hauptstromversorgung

#### SYSTEMUPDATE

- Aktualisierung durch Flash-Upgrade am Gerät

#### BEDIENFEATURES

- Der TradeSwitch ermöglicht die Bedienung von mehreren Rechnern mittels einer Tastatur und einer Maus.
- Die Umschaltung zwischen den Rechnern erfolgt wahlweise über die Taster an der Frontseite des TradeSwitches, über konfigurierbare Tastenkombinationen an der Tastatur oder über ein serielles Gerät.
- Betriebsbereit ab Werk, keine zusätzliche Konfiguration erforderlich
- Permanente Keyboard-/Mausemulation gewährleistet ein stabiles System

## TradeSwitch

### FEATURES – CONTROL OPTIONS

- CrossDisplay-Switching: The mouse acts as if on a “virtual desktop” and can be moved seamlessly across the connected displays. Moving the cursor from the active to another display, the keyboard-mouse focus automatically switches to the connected computer. This feature lets you create multi-monitor workplaces, where users do not have to deal with the actual infrastructure. Thus, they are able to perform their tasks while operating the system intuitively. The mouse becomes the ultimate intuitive switching tool.

### EXPANSIONS – DEVICE

- Attach the optional LED sets to the monitors. This facilitates locating the monitor (computer) to which the keyboard/mouse focus is switched to.

### SCOPE OF THE GUARANTEE

- A 3-year, free of charge product guarantee
- For an additional fee guarantee extension/guarantee renewal possible.
- Further information on the scope of the guarantee can be found in the guarantee agreement.

### FEATURES – STEUERUNGSMÖGLICHKEITEN

- CrossDisplay-Switching: Die Maus verhält sich wie auf einem „virtuellen Desktop“ und lässt sich nahtlos über die angeschlossenen Displays bewegen. Beim Wechsel des Mauszeigers von einem aktiven auf einen inaktiven Monitor wird der Tastatur-Maus-Fokus automatisch auf den zugehörigen Rechner gewechselt. Das ermöglicht einen Multi-Monitor-Arbeitsplatz, bei dem der Anwender sich nicht mit der eigentlichen Infrastruktur befassen muss. Der Nutzer geht einfach seinen Aufgaben nach und arbeitet ganz intuitiv.

### ERWEITERUNGEN – GERÄT

- Die zusätzlich erhältlichen LED-Sets werden an den Monitoren angebracht. Im Betrieb kennzeichnet eine leuchtende LED den Monitor des Rechners, auf welchen der Keyboard-/Mouse-Fokus geschaltet ist.

### GARANTIEUMFANG

- 3-jährige kostenlose Produkt-Garantie
- Garantieverlängerung/Garantieerweiterung gegen Aufpreis möglich.
- Weitere Informationen zum Garantieumfang finden Sie in der Garantievereinbarung.